
Mestské zastupiteľstvo 

mesta Hanušovce nad Topľou 

 

 

 

Zápisnica  

z 11. zasadania mestského zastupiteľstva zo dňa 26. februára 2024  

 

 

Program: 

1)Otvorenie a procedurálne otázky  

2) Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023                                                                     

    Správa o vybavovaní sťažností                                                                                predkladá: Ing. Alžbeta Sabová                                                                           

3) Delegovanie členov do Rady školy pri ZŠ                                                             predkladá: PaedDr. Ľubica Vargová 

4) VSD – Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy „IBV Nová Tehelná – TS“               predkladá: Ing. Tomáš Socha      

5) Schválenie predloženia žiadosti o finančný príspevok a spolufinancovania projektu 

   „Dobudovanie športovej infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“      predkladá: PhDr. Štefan Straka 

6) Interpelácie poslancov 

7) Otázky verejnosti a diskusia 

8) Záver  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                

Prítomní: Jozef Varga, Miloš Kmec, Mgr. Ondrej Glod, Ing. Miroslav Benča, Mária Kmecová,  Anna Fáberová, 
Martin Tkáč, Mgr. Pavol Minár, 

Neprítomní:  Mgr. Anna Ivaničová, Mgr. Slavomír Straka, Ing. Peter Galík, 



 

k bodu 1/ Otvorenie a procedurálne otázky  

 

     Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril primátor mesta PhDr. Štefan Straka. V úvode 
všetkých prítomných privítal a konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Na 
začiatku rokovania  bolo prítomných 8 z 11 poslancov.  

 

Primátor – navrhol doplniť do programu rokovania bod 6) rozpočtové opatrenie č. 1. 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu rokovania 8/8 za.  

 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, 

SCHVAĽUJE  

1. Program zasadnutia mestského zastupiteľstva s doplnením  

    bodu č. 6 Rozpočtové opatrenie č. 1 

2. Návrhovú komisiu v zložení: Fáberová Anna, predseda 

Členovia: Kmec Miloš, Glod Ondrej 

BERIE NA VEDOMIE  

1. Overovateľov zápisnice: Ing. Benča Miroslav, 

                                                Mgr. Minár Pavol 

2. Skrutátora: Varga Jozef 

3.  Zapisovateľa: Gabriela Sabová 

 

Program rokovania, zloženie návrhovej komisie, overovatelia zápisnice, skrutátor 
a zapisovateľka boli v hlasovaní schválení 8/8 za. 

 

                                                                                                                                   

 

k bodu 2/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

Informatívna správa o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2023 

 

     Primátor udelil slovo Ing. Sabovej, kontrolórke mesta. Tá uviedla, že v súlade s § 18f zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov je kontrolór povinný predložiť 
„Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023“. Je to súpis všetkého, čo bolo 
kontrolované za rok 2023.  

V roku 2023 bola podaná na mesto jedna petícia, ktorá sa riešila aj na MsZ.  

 

P. poslanec Ing. Benča – ako je to so zmluvami, ktoré neboli zverejnené? JUDr. Pilát mal 
zistiť, ako to riešiť ďalej.  

Primátor – spýtam sa ho.  

P. poslanec Ing. Benča – aktualizovať VZN na každom MsZ jedno. 



Kontrolór – už sme začali najstarším.  

P. poslanec Ing. Benča – navrhujem ohľadom tej petície/chodníka na Širiavu, aby p. Golmic 
v tomto roku urobil polovicu chodníka a my si našu polovicu urobíme, keď na to budú 
financie.  

Primátor – zámer nie je to naťahovať, cieľ je, aby sa veci posúvali ďalej. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO Správu o kontrolnej 
činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023; Správu o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2023; 

BERIE NA VEDOMIE Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2023,                                           
Správu o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2023. 

Hlasovanie poslancov 8/8 za. 

 

 

k bodu 3/ Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy 

pri ZŠ Hanušovce nad Topľou 

 

     Referovala PaedDr. Vargová. Dňa 10. 3. 2024 uplynie funkčné obdobie orgánu školskej 
samosprávy – Rady školy pri Základnej škole Štúrova 341, Hanušovce nad Topľou, ktorá má 
11 členov v súlade s ustanovením  § 25 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve     
a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 
predpisov. Členovia Rady školy sa neodvolávajú, ale im končí funkčné obdobie.   
 
Podľa odseku (5) zákona členmi Rady školy pri základnej škole sú dvaja zvolení zástupcovia 
pedagogických zamestnancov, jeden zvolený zástupca ostatných zamestnancov, štyria 
zvolení zástupcovia rodičov, ktorí nie sú zamestnancami školy, alebo školského zariadenia a 
štyria delegovaní zástupcovia zriaďovateľa. Súčasní členovia Rady školy sú Ing. Miroslav 
Benča, Mgr. Ondrej Glod, Miloš Kmec, Jozef Varga.  

 

P. poslanec Tkáč – väčšinou sme to nechávali tak, obdobia nie sú identické. 

Primátor – kedy bude voľba nového riaditeľa ZŠ? 

PaedDr. Vargová – termín je do 31. 05. 2024. Menovanie nového riaditeľa by malo byť        
01. 06. 2024. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO  návrh na delegovanie 
zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole Štúrova 341, Hanušovce nad Topľou  

 

1. Ing. Benča Miroslav 

2. Mgr. Glod Ondrej 

3. Kmec Miloš 



 

4. Varga Jozef; 

SCHVAĽUJE zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole Štúrova 341, Hanušovce 
nad Topľou  

1. Ing. Benča Miroslav 

2. Mgr. Glod Ondrej 

3. Kmec Miloš 

4. Varga Jozef; 

ŽIADA primátora mesta doručiť delegačné listiny. 
Termín: 29. 02. 2024 
Hlasovanie poslancov 8/8 za. 

 
 
  

k bodu 4/ Zmluva o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena 

„IBV Nová Tehelná – TS“ 

 

     Referoval Ing. Socha. VSD a. s. ide realizovať siete do mestských pozemkov a potrebuje to 
mať právne vysporiadané. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena                    
č. 0789202301 rieši povinnosť „povinného“ z vecného bremena strpieť umiestnenie elektro-
energetického zariadenia a jeho príslušenstva na slúžiacom pozemku pre povolenú stavbu 
Hanušovce nad Topľou, IBV Nová Tehelná - TS_ 18222/2020_N (číslo stavby 9010789) tak, 
ako to bude zakreslené v geometrickom pláne na zriadenie vecného bremena po realizácii 
predmetnej stavby. VSD a. s. to zaradí do plánu ich činností a v blízkej dobe by sa mohli začať 
práce. 

 

P. poslanec Ing. Benča – a voda, kanalizácia? 

Ing. Socha Tomáš – čo sa týka vody – prebehlo vodoprávne povolenie. Po právoplatnosti 
rozhodnutia to VVS a. s. zaradí do plánu svojich činností na najbližšie obdobie. Sľúbili, že 
realizácia by sa mala uskutočniť tento rok.  

Primátor – kanalizáciu je potrebné ešte riešiť.  

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO návrh Zmluvy                 
o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného bremena č.0789202301 „IBV NOVÁ TEHELNÁ – 
TS“ pre stavbu: Hanušovce nad Topľou, IBV Nová Tehelná - TS_ 18222/2020_N medzi 
„povinným“  Mesto Hanušovce nad Topľou a „oprávneným“ Východoslovenská distribučná, 
a. s. Košice; SCHVAĽUJE návrh Zmluvy o uzavretí budúcej zmluvy o zriadení vecného 
bremena č.0789202301 „IBV NOVÁ TEHELNÁ – TS“ pre stavbu: Hanušovce nad Topľou, IBV 
Nová Tehelná - TS_ 18222/2020_N medzi „povinným“  Mesto Hanušovce nad Topľou a 
„oprávneným“ Východoslovenská distribučná, a. s. Košice; ŽIADA primátora mesta 
o uzavretie a podpísanie zmluvy. 



Termín: 29. 02. 2024 

Hlasovanie poslancov 8/8 za. 

 

 

k bodu 5/ Schválenie predloženia žiadosti o finančný príspevok 

a spolufinancovania projektu  

„Dobudovanie športovej infraštruktúry Multifunkčnej športovej plochy“ 

 

 

     Referoval primátor mesta. Mesto Hanušovce nad Topľou reaguje na výzvu č. 2023/001 

zameranú na výstavbu, rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry 

prostredníctvom Žiadosti o poskytnutie finančného príspevku na projekt „Dobudovanie 

športovej infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“. Hlavným cieľom projektu je 

dobudovanie a zmodernizovanie športoviska, skvalitnenie a zatraktívnenie poskytovaných 

služieb v športovom areáli dostupných širokej verejnosti. Realizáciou projektu sa zakúpia 

nové kontajnery (unimobunky - pre šatne so sprchami, pre sklad športového náradia), 

zrealizujú sa drobné stavebné práce t. j. prestrešenie a zateplenie kontajnerov a garáže na 

rolbu, zakúpia sa fréza a svetelná tabuľa/časomiera. Rozpočet projektu bol stanovený na 

základe zrealizovaných prieskumov trhu. Podmienkou projektu je schválenie podania žiadosti 

o finančný príspevok mestským zastupiteľstvom a schválenie povinného spolufinancovania 

min. 30% vo výške 41 304,48 Eur z celkových výdavkov 137 681,58 Eur.  

 

P. poslanec Tkáč – skúšali sme osloviť okolité obce, koľko sú ochotní investovať do našej 
ľadovej plochy? My tu vrážame peniaze jedna radosť a oni sa korčuľujú za 1-2 eura.  

- neuvažovali sme, že ostatné obce budú mať inú cenu na korčuľovanie?  

P. poslanec Kmec – ak už budeme mať sprchy, tak navrhujem zvýšiť cenu z 80,- Eur, napr. na 
100,- Eur. 

Primátor – samozrejme šatňa so sprchou bude spoplatnená vyššou sumou. Je to zatiaľ len 
predloženie žiadosti. Prvýkrát nám takáto žiadosť nebola schválená. Skúšame po druhýkrát. 

P. poslanec Mgr. Minár – aká je aktuálne ekonomická situácia ľadovej plochy?  

Primátor – opatrenia, ktoré sa urobili v priebehu minulého roka boli úspešné. Momentálne 
sme zľahka v pluse.  

P. poslanec Mgr. Minár – na aké iné aktivity plánujeme využiť túto halu? 

Primátor – futbal, hokejbal, florbal. Chceme, aby sa hala využívala celoročne.  

P. poslanec Ing. Benča – pri poslednom úvere sa povedalo, že do ľadovej plochy sa už 
nebude investovať. A zase tam ideme dávať peniaze. Máme kopu iných vecí, ktoré nás 
v meste trápia. Aby sme sa neupäli len na športovú halu. Treba hľadať financie aj inde, ako 
hovorí poslanec Tkáč. Ja by som hľadal financie aj v základnej škole.  

Primátor – v prípade schválenia žiadosti, vy rozhodnete o úvere, momentálne je to len 
príloha ku žiadosti; 

- riaditeľka ZŠ ide aktuálne vložiť 25.000,- Eur do oplotenia multifunkčného ihriska; 



- splácanie úveru za obnovu strechy MsÚ bude končiť tohto roku cca 2000 – 3000,- Eur; 

- splátky dvoch úverov budú končiť v roku 2026. 

P. poslanec Mgr. Minár – ľadová plocha bola využitá na 100%, nakoľko tohto roku bola slabá 
zima. 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou PREROKOVALO predloženie žiadosti    
o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu na podporu športu na projekt 
„Dobudovanie športovej infraštruktúry multifunkčnej športovej plochy“. 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške minimálne 30% v sume 41 304,48 Eur z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 

137 681,58 Eur. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

mesta. 

SCHVAĽUJE predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ na základe výzvy č. 2023/001 Fondu 

na podporu športu na projekt „Dobudovanie športovej infraštruktúry multifunkčnej 

športovej plochy“. 

- Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške minimálne 30% v sume 41 304,48 Eur z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu 

137 681,58 Eur. 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu z rozpočtu 

mesta. 

ŽIADA primátora mesta o podanie žiadosti o finančný príspevok. 

Termín: 29. 02. 2024 

Hlasovanie poslancov 6/8 za 2/8 zdržal sa.  

 

 

 

 

 

 

 

 



k bodu 6/ Rozpočtové opatrenie č. 1 

Zmena rozpočtu na rok 2024  

 

 

     Referovala Ing. Jenčíková, vedúca finančného oddelenia. Tá uviedla, že situácia                   
v rozpočte, ktorá bola v decembri, nekorešpondovala s potrebou finančných prostriedkov 
pre materskú školu. Preto výnos dane z príjmov poukázaný mestám a obciam poukázaných 
prostredníctvom MF SR v sume 59.117,- Eur je potrebné presunúť do MŠ. Iba do MŠ. Reálna potreba 
nebola krytá v rozpočte.  

P. poslanec Ing. Benča – materská škola je čierna diera; 

- cez víkend je v MŠ pretápané. 

P. poslanec Mgr. Glod - prekurovanie deťom zhoršuje zdravotný stav. 

P. poslankyňa Fáberová – ja čo som bola v triede, mali zapnutý len jeden radiátor v spálni. 

P. poslanec Ing. Benča – v noci a cez víkend treba stiahnuť topenie. 

P. poslankyňa Fáberová – nech si robia sami mesačne kontrolu odpisov plynu a vody.  

Primátor – na ďalšie MsZ si pozveme p. riaditeľku materskej školy. 

P. poslankyňa Fáberová – bude treba rozširovať materskú školu, nakoľko od ďalšieho roku 
budú mať povinné vzdelávanie 3 a 4 ročné deti. 

 

 

Predseda návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo Mesta Hanušovce nad Topľou, PREROKOVALO rozpočtové opatrenie 
č. 1 – zmenu rozpočtu mesta na rok 2024, SCHVAĽUJE rozpočtové opatrenie č. 1 – zmenu 
rozpočtu na rok 2024: 

- v príjmovej časti navýšenie o: 59.117,00 € na 5.877.165,00 €, 
- vo výdavkovej časti navýšenie o: 59.117,00 € na 5.791.363,00 €. 

- t. j. celkový rozpočet – prebytok 85.802,00 €, 
ŽIADA primátora mesta, danú zmenu premietnuť do rozpočtu mesta na rok 2024, v zmysle 
platných predpisov. 
Termín: 31. 03. 2024 

Hlasovanie poslancov 7/8 za 1/8 zdržal sa.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



k bodu 16/Záver 

 

            Primátor mesta PhDr.  Štefan Straka poďakoval prítomným za konštruktívnu debatu, 
účasť a príspevky na rokovaní, čím ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva.  

 

 

 

Zapísala:    

Gabriela Sabová .................................... 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

Ing. Miroslav Benča  .......................................              Mgr. Pavol Minár   .................................. 

                                                                             

 

 

 

       

                                                                                                  PhDr. Štefan Straka  

                                                                                                      primátor mesta  

 

MsZ bolo ukončené o 16:45 hod.  

 

 

 

 

  

 

 

 

 


